

إغراق السراميك

5%	0.00%	-- Of a water absorption coefficient by weight not exceeding 0.5 %	- - معامل امتصاصها للماء لا يزيد عن 0.5% وزنا	69 07 21 00 00 00
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, produced by (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) or (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) أو (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) الصينية	69 07 21 00 09 01
5%	58.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, wall coverings, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, produced by Enqing FENGZE Ceramics Co. Ltd., China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج Enqing FENGZE Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 21 00 09 02
5%	53.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, produced by Jiangxi SUN Ceramics Co. Ltd., China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج Jiangxi SUN Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 21 00 09 03
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight compared to the production of other Chinese companies.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج الشركات الصينية الأخرى	69 07 21 00 09 05
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, wall coverings or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, exported from China(for non-chinese origin).	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا لشركات المصدره من الصين (لغير المنشأ الصيني)	69 07 21 00 09 06

5%	70.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, produced by Lexus Granito Indai Ltd, India	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج Lexus Granito الهندية Indai Ltd	69 07 21 00 09 07
5%	37.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, produced by SunShine Tiles Company Pvt. Ltd., India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج SunShine Tiles الهندية Company Pvt .Ltd	69 07 21 00 09 08
5%	17.60%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight, produced by Comet Granito Company Pvt. Ltd., India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج Comet Granito الهندية Company Pvt .Ltd	69 07 21 00 09 09
5%	41.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, wall coverings or fireplaces, for example, absorption coefficient < 0.5% by weight of the production of other Indian companies	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا من انتاج الشركات الهندية الأخرى	69 07 21 00 09 11
5%	41.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, wall coverings or fireplaces, absorption coefficient < 0.5% by weight, exported from Indian (for non-indian origin).	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص > 0.5% وزنا لشركات المصدره من الهند (لغير المنشأ الهندي)	69 07 21 00 09 12
5%	0.00%	-- Of a water absorption coefficient by weight exceeding 0.5 % but not exceeding 10 %	- - معامل امتصاصها للماء يزيد عن 0.5% وزنا ولا يتجاوز 10%	69 07 22 00 00 00

5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, produced by (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) or (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) of China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) أو (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) الصينية	69 07 22 00 09 01
5%	58.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, produced by Enqing FENGZE Ceramics Co. Ltd., China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج Enqing FENGZE Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 22 00 09 02
5%	53.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, produced by Jiangxi SUN Ceramics Co. Ltd., China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج Jiangxi SUN Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 22 00 09 03
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight of the production of other Chinese companies.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج الشركات الصينية الأخرى	69 07 22 00 09 05
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, exported from China (for non-chinese origin).	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا لشركات المصدرة من الصين (لغير المنشأ الصيني)	69 07 22 00 09 06

5%	70.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, produced by Lexus Granito Indai Ltd, India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج Lexus Granito Indai Ltd الهندية	69 07 22 00 09 07
5%	37.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, produced by SunShine Tiles Company Pvt. Ltd., India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج SunShine Tiles Company Pvt .Ltd الهندية	69 07 22 00 09 08
5%	17.60%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, produced by Comet Granito Company Pvt. Ltd., India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج Comet Granito Company Pvt .Ltd الهندية	69 07 22 00 09 09
5%	41.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight of the production of other Indian companies.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا من انتاج الشركات الهندية الأخرى	69 07 22 00 09 11
5%	41.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, wall coverings or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 0.5% and not exceeding 10% by weight, exported from Indian (for non-indian origin).	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 0.5% ولا يتجاوز 10% وزنا لشركات المصدرة من الهند (لغير المنشأ الهندي)	69 07 22 00 09 12

5%	0.00%	-- Of a water absorption coefficient by weight exceeding 10 %	- - معامل امتصاصها للماء يزيد عن 10% وزنا	69 07 23 00 00 00
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 10% by weight, produced by (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) or (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) of China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% وزنا من انتاج (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) أو (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) الصينية	69 07 23 00 09 01
5%	58.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 10% by weight, produced by Enqing FENGZE Ceramics Co. Ltd., China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% وزنا من انتاج Enqing FENGZE Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 23 00 09 02
5%	53.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 10% by weight, produced by Jiangxi SUN Ceramics Co. Ltd., China.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% وزنا من انتاج Jiangxi SUN Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 23 00 09 03
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example. The absorption coefficient is 10% higher by weight than the production of other Chinese companies.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد 10% وزنا من انتاج الشركات الصينية الأخرى	69 07 23 00 09 05
5%	23.50%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient exceeds 10% by weight, exported from China (for non-chinese origin).	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد 10% وزنا لشركات المصدرة من الصين (لغير المنشأ الصيني)	69 07 23 00 09 06

5%	70.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 10% by weight, produced by Lexus Granito Indai Ltd, India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% وزنا من انتاج Lexus Granito الهندية Indai Ltd	69 07 23 00 09 07
5%	37.00%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 10% by weight, produced by SunShine Tiles Company Pvt. Ltd., India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% وزنا من انتاج SunShine الهندية Tiles Company Pvt .Ltd	69 07 23 00 09 08
5%	17.60%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, with an absorption coefficient of more than 10% by weight, produced by Comet Granito Company Pvt. Ltd., India.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% وزنا من انتاج Comet الهندية Granito Company Pvt .Ltd	69 07 23 00 09 09
5%	41.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example. The absorption coefficient is more than 10% higher than that of other Indian companies.	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد عن 10% من انتاج الشركات الهندية الأخرى	69 07 23 00 09 11
5%	41.20%	Ceramic tiles and tiles for floors, walls, or fireplaces, for example, absorption coefficient exceeds 10% by weight, exported from indian (for non-indian origin).	بلاط و ترابيع خزفية للارضيات او لتغطية الجدران او المواقد مثلا ، معامل الامتصاص يزيد 10% وزنا لشركات المصدرة من الهند (لغير المنشأ الهندي)	69 07 23 00 09 12
5%	0.00%	- Finishing ceramics.	- خزف للتشطيب	69 07 40 00 00 00
5%	23.50%	Finishing porcelain produced by (Guangdong Winto Ceramics Co.Ltd) or (Honghai Ceramics Industrial Co.Ltd) of China	خزف للتشطيب من انتاج Guangdong Winto Ceramics Honghai Ceramics Industrial (Co.Ltd) أو الصينية (Co.Ltd	69 07 40 00 09 01

5%	58.00%	Finishing porcelain produced by Enqing FENGZE Ceramics Co. Ltd. of China	خزف للتشطيب من انتاج Enqing FENGZE Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 40 00 09 02
5%	53.00%	Finishing porcelain produced by Jiangxi SUN Ceramics Co. Ltd., China	خزف للتشطيب من انتاج Jiangxi SUN Ceramics Co.Ltd الصينية	69 07 40 00 09 03
5%	23.50%	Finishing porcelain from other Chinese companies	خزف للتشطيب من انتاج الشركات الصينية الأخرى	69 07 40 00 09 05
5%	23.50%	Finishing porcelain exported from China (for non-chinese origin).	خزف للتشطيب لشركات المصدرة من الصين (لغير المنشأ الصيني)	69 07 40 00 09 06
5%	70.20%	Finishing porcelain from Lexus Granito Indai Ltd. India	خزف للتشطيب من انتاج Lexus Granito Indai Ltd الهندية	69 07 40 00 09 07
5%	37.00%	Finishing porcelain from SunShine Tiles Company Pvt. Ltd. India	خزف للتشطيب من انتاج SunShine Tiles Company Pvt Ltd. الهندية	69 07 40 00 09 08
5%	17.60%	Finishing porcelain produced by Comet Granito Company Pvt. Ltd. India	خزف للتشطيب من انتاج Comet Granito Company Pvt Ltd. الهندية	69 07 40 00 09 09
5%	41.20%	Finishing porcelain from other indian companies	خزف للتشطيب من انتاج الشركات الهندية الأخرى	69 07 40 00 09 11
5%	41.20%	Finishing porcelain exported from Indian (for non-indian origin)	خزف للتشطيب لشركات المصدرة من الهند (لغير المنشأ الهندي)	69 07 40 00 09 12